

TABLE OF CONTENTS**目 录**

Application of Evergreen Broad-Leaf Plants of Landscape in Beijing-Tianjin-Hebei Region
(常绿阔叶植物在京津冀地区园林景观中的应用)

R. LIU, H. WANG.....53

Discussion on the Application of “Eliminating Pests with Pests” Longicorn Biological Prevention and Control Technology in Jintan Area
(浅谈“以虫治虫”天牛生物防治技术在金坛地区的应用)

W. X. LI.....60

Evaluation of Water Conservation and Soil Conservation Service Values of Different Vegetation Types in Luoshan National Nature Reserve, Ningxia
(宁夏罗山自然保护区不同植被类型水源涵养及保育土壤功能价值评估)

Z. Q. XIONG, H. N. WEI, Y. Y. BIAN.....68

Research on the Status Quo and Development Countermeasures of the Bajiao Industry in Gulong Town, Teng County, Guangxi
(广西藤县古龙镇八角产业现状及发展对策研究)

X. X. DAI, L. G. JIANG.....79

Study on the Development of Forest Recreation in Henan Province on “Clear Waters and Green Mountains”
(“绿水青山”的河南省森林游憩发展研究)

J. WANG, X. H. JIA.....86

On Dual Multiple Factors and Three Normal Distributions of the Inheritance of Quantitative Characters
(论数量性状遗传的双多因素与三正态分布)

T. Z. ZHANG, Z. XU, X. M. JIA.....92

A Probe into the Dispute Mediation of Forest Property Types in Qingyuan District
(青原区林权类不动产权属争议调处初探)

W. M. GONG.....103

Review on the Research of Yunnan Walnut
(云南核桃研究综述)

X. Y. ZHANG.....109